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Mattssons	  Rideklub	  
Referat	  af	  Bestyrelsesmøde	  den	  7.	  Maj	  2015	  

Hos	  Charlotte	  Jacobsen	  

Deltagere	  

Ole	  Rosdahl,	  Lars	  Folkmann,	  Eva	  Dybelund,	  Mette	  Nielsen,	  Charlotte	  Jacobsen,	  Mette	  Hørsman	  &	  Tina	  Schøn	  

	  

Bestyrelsens	  faste	  dagsorden:	  

	  

1. Meddelelser	  fra	  Formanden	  
2. Gennemgang	  af	  referat	  fra	  sidste	  møde	  
3. Meddelelser	  fra	  udvalgsformænd	  
4. Regnskabsgennemgang	  
5. Eventuelt	  (GF)	  
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Dagsordens	  Punkt	   Action	  
	  
Punkt	  1:	  Meddelelser	  fra	  Formanden	  
	  

• Ingen	  bemærkninger.	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
Punkt	  2:	  Gennemgang	  af	  referat	  fra	  sidste	  møde	  
	  

• Ingen	  bemærkninger	  

	  
	  
	  
	  
	  

	  
Punkt	  3:	  Meddelelser	  fra	  de	  forskellige	  udvalg	  	  
	  
Etablissementsudvalg	  v/Ole	  Rosdahl	  
	  

• Foldene	  på	  den	  anden	  side	  af	  vejen	  er	  ved	  at	  blive	  udrettet.	  Der	  er	  blevet	  gravet	  
af,	  hvor	  bunden	  er	  lavet	  forkert	  og	  rækværket	  skal	  genetableres.	  	  Der	  bliver	  en	  
græsfold	  og	  en	  grus	  fold.	  Ole	  taler	  med	  skovrideren.	  	  

• Loftet	  i	  Stald	  1	  skal	  efterses	  –	  der	  er	  hvide	  plamager	  på	  undertaget.	  
• Der	  skal	  følges	  op	  mht.	  en	  helhedsplan	  for	  renovation	  af	  rampen	  og	  ridehuset	  

mv.	  	  	  Ole	  og	  Lars	  tager	  det	  op	  med	  APSet.	  
	  

Rideskoleudvalg	  v/Mette	  Hørsman	  	  	  
	  

• Karin	  er	  gået	  i	  gang	  med	  undervisningen	  af	  hold,	  og	  bestyrelsen	  følger	  fra	  side-‐
linjen	  kvaliteten.	  Karin	  løfter	  de	  administrative	  opgaver	  fint,	  og	  hun	  er	  på	  
kontoret	  4	  timer	  om	  ugen.	  	  Der	  står	  p.t.	  16	  på	  venteliste,	  så	  der	  kan	  opstartes	  nye	  
hold	  så	  snart	  der	  er	  styr	  på	  hestesituationen.	  	  

• Karin	  får	  gennemgået	  alle	  rideskolens	  sadler	  af	  en	  sadelmager.	  	  
• Bjarne	  underviser	  onsdag	  og	  torsdag,	  Marina	  underviser	  mandag	  eftermiddag	  og	  

søndag	  og	  Niels	  underviser	  mandag	  aften.	  	  
• Forespørgsel	  fra	  ryttere	  om	  at	  få	  lov	  til	  at	  få	  springundervisning	  af	  Bjarne	  om	  

tirsdagen:	  	  Det	  er	  OK	  med	  bestyrelsen,	  at	  Bjarne	  underviser	  tirsdag	  formiddag	  
indtil	  sommerferien.	  	  

• Eva	  følger	  fortsat	  skolehestenes	  tilstand.	  
	  
Kommunikationsudvalg	  v/Tina	  Schøn	  	  
	  

• Hjemmesiden	  har	  været	  hacket,	  hvilket	  har	  krævet	  en	  del	  ressourcer.	  	  Facebook	  
siden	  er	  velbesøgt.	  	  
	  

Stævneudvalg	  v/Eva	  Dybelund	  og	  Charlotte	  Jacobsen	  
	  

• 30	  –	  31	  maj	  er	  der	  Nels	  og	  Josephine	  Cup.	  
• Tirsdag	  d.	  16	  juni	  er	  der	  sløjfespringstævne.	  	  
• Dressurhegnet	  sættes	  op	  weekenden	  før	  Nels	  og	  Josephine	  Cup	  (24-‐25	  maj),	  så	  

MAK	  ryttere	  kan	  øve.	  	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Ole	  
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Sponsorudvalg	  v/Ole	  Rosdahl	  
	  

• Sponsorer	  	  er	  fundet	  til	  resten	  af	  årets	  stævner.	  	  
	  
Caféudvalg	  v/Eva	  Dybelund	  	  
	  

• Caféen	  fungerer	  fint	  med	  Mads	  i	  front.	  	  
	  

Automatudvalg	  v/Finn	  Bachmann	  
	  

• Ingen	  kommentarer	  –	  udvalget	  er	  velfungerende.	  	  Almindelige	  øl	  bliver	  skiftet	  
ude	  med	  cola	  i	  automaten.	  	  

	  
	  Arrangementsudvalg	  v/Mette	  Nielsen	  
	  

• Forårsfesten	  er	  veloverstået	  og	  gav	  et	  pænt	  overskud.	  	  Indtrykket	  er	  at	  
medlemmerne	  havde	  en	  hyggelig	  aften.	  	  	  

• Der	  er	  Mattssonsjagt	  på	  søndag	  d.	  10	  maj.	  	  Klubben	  sælger	  ostemad,	  kaffe	  og	  
portvin	  om	  morgenen,	  frokost,	  kage	  og	  drikkevarer.	  	  Ole	  Tømrer	  står	  for	  
morgenmad,	  kaffe	  og	  drikkevarer.	  	  Havnen	  leverer	  mad:	  Burgere	  koster	  75	  kr.	  	  
Pølser	  med	  brød	  koster	  30	  kr.	  Chris	  staldmester	  tager	  bænke	  og	  borde	  ned	  fra	  
loftet.	  Charlotte	  køber	  vin.	  Frokosten	  er	  klar	  ca.	  kl.	  13:00.	  	  Kager	  modtages	  gerne.	  	  

	  
Ryttermærkeudvalg	  v/Eva	  Dybelund	  
	  

• Marina	  Boss	  Hagedorn	  overtager	  ryttermærkeundervisningen	  fra	  Linnea.	  	  De	  to	  
kører	  et	  hold	  igennem	  sammen	  til	  efteråret.	  	  
	  

Mette	  N	  
	  

	  
Punkt	  4:	  Regnskab	  
	  

• Indtjeningen	  fra	  rideskolen	  er	  noget	  under	  budget	  de	  første	  fem	  måneder.	  Det	  
forventes,	  at	  klubben	  kan	  spare	  nogle	  personaleomkostninger.	  	  	  

• Ved	  næste	  bestyrelsesmøde	  gennemgås	  nøgletal	  fra	  halvårsregnskabet	  og	  
prognoser	  for	  2015.	  
	  	  

	  
	  
	  
Lars	  
	  
	  

	  
Punkt	  5:	  Eventuelt	  	  
	  

• Ingen	  punkter.	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  

Næste	  Bestyrelsesmøde	  	  
	  
	  

• Næste	  møde	  aftales	  senere.	  
	  
	  

	  
	  	  

	  


